

# Palau 5 Days 4 Nights Package

## 帛琉 5 日 4 晚套票

**HK\$6,999+**  
Travel Period: Feb – Jun, 2025  
旅遊時段: 2025 年 2 月 – 6 月



帛琉位於西太平洋的島嶼國家，全國有約 340 座島嶼，屬於密克羅尼西亞群島中加羅林群島的西鏈，總面積為 459 平方公里。帛琉的海上鄰國包括印度尼西亞、菲律賓和密克羅尼西亞聯邦。在帛琉有多處世界大戰的遺跡，並擁有美麗且豐富的海洋資源，是世界著名的潛水勝地。

### Basic Information / 基本資訊

Weather:	Average throughout the year – 28-32°C
氣溫:	全年均溫度約 28~32 度
Season:	It is Summer all year round (Dry Season from Nov to Jun, and the rainy season from Jul to Oct)
氣候:	四季皆為夏天；每年 11-6 月是乾季，7~10 月是雨季
Time Difference:	1 hour ahead of Hong Kong
時差:	比香港快 1 小時
Flight Duration:	Approx. 4 hours
航班飛行時間:	約 4 小時
Currency	Mainly in US dollars
貨幣:	以美金為主
Visa:	HKSAR passport holder visa free
簽證:	香港特區護照持有人免簽證



REF: PAM\_HX\_ROR5D4N\_AC400\_10FEB25

## Flight Schedule 航班時間

Flight Number 航班編號	From 由 / To 至	Dep 起飛 / Arr 到達
HX 2731 (Sat)	Hong Kong 香港 (HKG) / Palau 帛琉 (ROR)	13:30 / 18:30
HX 2732 (Tue)	Palau 帛琉 (ROR) / Hong Kong 香港 (HKG)	19:30 / 23:00

\*Flight schedule and airfare are subject to change based on government approvals | \*航班時刻表最終以政府批准

## Package Price 套票價格

Hotel Accommodation 酒店住宿	B/F 早餐	Room Type 房型	Price Per Person (Min. 2 Persons travel together) 每位價格 (最少 2 人成行)
			5 Days 4 Nights (Feb – Jun, 2025) 5 日 4 夜 (2025 年 2-6 月)
West Plaza Hotel Lebuu Street 勒布街西廣場酒店 	✓	Superior Room 高級房	<b>HK\$6,999+</b> Include breakfast
Palau Central Hotel 帛琉中心酒店 	✓	Standard Room – Downtown View 標準房	<b>HK\$7,199+</b> Include breakfast
Palau Carolines Resort 帛琉凱羅琳群島度假村 	✓	Standard Bungalow 標準房	<b>HK\$7,499+</b> Include breakfast
Palau Sunrise Sea View Landison Retreat 帛琉悅舍海景雷迪森莊園 	✓	Superior Mountain View 高級山景房	<b>HK\$11,399+</b> Include breakfast Mini bar on arrival, 2 set dinner and 1 set lunch per person, scheduled shuttle bus to town, airport transfer. *Free stay and breakfast for child below 12 years (Max. 1 Child), please contact us for more details.

#Subject to Hong Kong airport tax and Palau Pristine Paradise Environmental Fee (PPEF), total \$1050 | 價格不包括香港稅項和帛琉環境保護稅 (PPEF) \$1050

#The above price is valid for HKSAR holder only. | 以上價格只適用於香港特區護照持有人

Customer Hotline

☎ 2830 4888

✉ pkg@pam.com.hk

Agency Hotline

☎ 3678 2031

✉ pamholidays@pam.com.hk

🌐 www.pamholidays.com

Package Prices Include:

- \* Roundtrip economy class air ticket between Hong Kong and Palau by Hong Kong Airlines
- \* 1 piece of 7kg hand carry and 1 piece of 20kg check-in baggage
- \* Hotel accommodation with breakfast (Please select from the list above)
- \* 0.15% TIA Levy

Remarks:

- \* All the above fare base on HKD and per person
- \* Booking: by PAM Holidays
- \* Valid on flights number HX2731 and HX2732 only
- \* Price quoted does not include Tour Escort from Hong Kong
- \* Travel insurance is NOT included. Passengers are advised to purchase travel insurance before departure
- \* For child fare, please check with us
- \* Inbound flight MUST be returned on or before 30 Jun, 2025.
- \* Minimum 2 passengers (paying adult prices) & all passengers MUST travel and check-in together on the same outbound and inbound flights
- \* All rates are subject to weekend and high season fair period surcharge
- \* Please make sure there is at least 6 months validity for all travel documents or Visa
- \* No amendment, cancellation and refund are allowed for this booking
- \* The above prices exclude Hong Kong tax and PPEF (HK\$1,050).
- \* Full payment must be received within 3 days upon confirmation. Otherwise booking will be cancelled automatically
- \* The sequence of the tour, hotel accommodations and sites arrangement may be amended due to circumstances
- \* Prices are subject to change without prior notice
- \* Information and images are for reference only
- \* Service Reminder: "If you buy later or have bought earlier an outbound service or arrangement from our company, and that service or arrangement and the outbound service or arrangement you plan to buy now relate to the same tour, please tell us by then or now accordingly so that we shall combine those services and/or arrangements into an outbound package and pay the levy, thus enabling you to be protected by the Travel Industry Compensation Fund."

以上價格包括:

- \* 香港航空來回香港至帛琉經濟客位機票乙張
- \* 1 件 7 公斤手提行李 及 1 件 20 公斤托運行李
- \* 酒店住宿連早餐 (請於上述清單中選擇)
- \* 0.15% 旅監局印花費

備註:

- \* 以上價格全以港幣及每位結算
- \* 訂位：由 PAM Holidays 代訂
- \* 適用於HX2731和HX2732航班
- \* 不包括香港領隊
- \* 不包括旅遊保險·建議旅客於出發前自行選購適合旅遊保險
- \* 小童收費可向我們查詢
- \* 回程航班必須於 2025 年 6 月 30 日或之前完成 (特別註明除外)
- \* 最少二人(支付成人價錢)同行, 所有同行客人之行程、航班必須相同, 並必須於去程及回程時一同辦理登機手續
- \* 以上價格於週末及旺季期間需繳付額外附加費
- \* 請持有效簽證及最少六個月以上有效期之護照入境
- \* 此套票不接受更改·取消及退款
- \* 以上價格不包括香港稅項及帛琉環境保護稅 (HK\$1,050)·未提及的附加費並未包括
- \* 套票作實後三天內須繳付全部費用, 否則自動取消
- \* 行程次序安排、酒店住宿及景點安排或會依據當地情況作更改
- \* 價格如有任何變更·恕不另行通知
- \* 資料及圖片僅供參考
- \* 銷售無須繳付收費的外遊服務或安排: 「如果你日後將會或之前曾經從本公司購買一項外遊服務或安排·而該項服務或安排與現在計劃購買的外遊服務或安排關乎同一次旅程·請你屆時或現在通知我們·以便我們將那出服務及 / 或安排合併為外遊服務組合並繳付收費·從而使你獲得旅遊業賠償基金的保障。」